

Liebe Projektpartner*innen,

wir freuen uns, dass unser Flyer nun fertig überarbeitet wurde. Sie finden den Projektfolder unter

Deutsch: <https://cnl.ph-noe.ac.at/projektvorhaben>

Englisch: <https://cnl.ph-noe.ac.at/en/cnl-project>

Auch der Flyer für das Arbeitspaket 1 steht zum Download zur Verfügung:

Deutsch: <https://cnl.ph-noe.ac.at/news>

Englisch: <https://cnl.ph-noe.ac.at/en/news>

Bitte stellen Sie die Flyer auf Ihrer Website zum Download zur Verfügung, versenden Sie beide Dokumente an Ihre Netzwerke und dokumentieren Sie den Mailversand in der Disseminationsdatenbank.

Das Protokoll und die Fotos von unserem Treffen in München sind im Projektintranet im Ordner „TNPs and Multiplier Events“ zu finden. Ihre Teilnahmezertifikate finden Sie im Projektintranet in Ihrem persönlichen Bereich im Ordner „Teilnahmezertifikate“. Bitte vergessen Sie nicht, Ihre Reisenachweise (Hotelrechnung, Zug- bzw. Flugtickets) im Projektintranet hochzuladen.

Arbeitspakete: Ich darf daran erinnern, dass sich die Arbeitsgruppen mind. alle 4 Wochen treffen sollten und ein Meetingprotokoll erstellt werden sollte.

Wenn Sie Fragen in Bezug auf die Time Sheets haben, melden Sie sich bitte bei mir.

.....

Dear project partners,

we are pleased to announce that our flyer has now been completely revised. You can find the project folder here:

German: <https://cnl.ph-noe.ac.at/projektvorhaben>

English: <https://cnl.ph-noe.ac.at/en/cnl-project>

The flyer for work package 1 is also available for download:

German: <https://cnl.ph-noe.ac.at/news>

English: <https://cnl.ph-noe.ac.at/en/news>

Please make the flyers available for download on your website, send both documents to your networks and document the mailing in the dissemination database.

The minutes and photos of our meeting can be found on the project intranet in the "TNPs and Multiplier Events" folder. You will find your certificates of participation in your personal area of the project intranet in the folder "Certificates of Participation"/"Teilnahmezertifikate". Please do not forget to upload your proof of travel (hotel bill, train or plane tickets) to the project intranet.

Working Packages: I would like to remind you that the working groups should meet at least every 4 weeks and that meeting minutes should be taken.

If you have any questions regarding the time sheets, please contact me.

Mit den besten Grüßen

Best regards

Michaela

Prof. Dr.
Michaela Tscherne, BEd MBA MSc
Head of Centre International Affairs and Quality
Editorial Team **#schuleverantworten**



Pädagogische Hochschule NÖ
University College of Teacher Education
A2500 Baden, Mühlgasse 67
Tel. : +43 2252-88570-150
Mobil : +43 676 9054104
michaela.tscherne@ph-noe.ac.at
www.ph-noe.ac.at



#schuleverantworten
führungskultur_innovation_autonomie

Web-Journal
für Schulleiter*innen

***We care: At the University College of Teacher Education Lower Austria we work flexibly.
So while it suits me to email now, I do not expect a response or action outside
of your own working hours/time zone/productivity window.***